
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2024. március 26. (18:36-19:45)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Elnök

2. Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős alelnök

3. Szántó Lili Gazdasági Bizottság elnöke

4. Deák Barbara Diákjóléti Bizottság elnöke

5. Wawra Máté Kommunikációs Bizottság elnöke

6. Lillik Dóra Külügyi Bizottság elnöke

7. Osztényi Dóra Tanulmányi Bizottság elnöke

8. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

9. Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

10.Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

11. Szóráth Blanka Ellenőrző Bizottsági tag

12.Kovács Noémi Krisztina Vendég

13.Könczöl Luca Vendég

14.Maller Hanga Vendég

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka.
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások és beszámolók

2. Egyebek

Fejes Zsófia kérvényezi a napirendi pontok módosítását, amelyek így a következőképpen
alakulnának:

1. Gólyahét koordinátorok átbeszélése
2. Aktualitások és beszámolók
3. Egyebek

Az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a napirendi pontok
módosítását.

1. Gólyahét koordinátorok átbeszélése

Maller Hanga ismerteti a Gólyahét koordinátorait, amit ezt követően megvitat az
Elnökség.

2. Aktualitások és beszámolók

Demetrovics Hanna azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy március 19-én az
Alapszabályműhelyen, március 21-én pedig Szóráth Blankával együtt az Ellenőrző Bizottság
ülésén vett részt, ahol az Alapszabály átbeszélésére került sor. Március 22-én Szóráth Blanka
részt vett a doktorandusz választásokkal kapcsolatos megbeszélésen, és a választás március
23-án kezdetét vette. Elmondja még, hogy a tegnapi nap folyamán kikerült a választási kiírás
a honlapra és az Instagram oldalra, valamint ma sikeresen lezajlott a Küldöttgyűlés.

Szántó Lili beszámol arról, hogy sikerült találniuk lakatot, emellett a képkeretek
továbbra is egyeztetés alatt állnak az IKEA-val.

Deák Barbara megosztja, hogy március 22-én részt vett a Szociális Ösztöndíj
Bizottság ülésén, ezenkívül az utódja elfogadta a felkérést, így hamarosan megkezdi
betanítását. Fejes Zsófia felajánlja, hogy nyugodtan hozza a következő Elnökségi ülésre.
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Osztényi Dóra azt osztja meg, hogy a tavaszi delegált képzésekre 5 fő jelentkezett,
emiatt bizonytalanok azzal kapcsolatban, hogy megtartsák-e a képzéseket. Fejes Zsófia azt
kérdezi, hogy ezt mikor tervezik véglegesen eldönteni. Osztényi Dóra azt válaszolja, hogy a
döntés előtt az Elnökség véleményét mindenképpen ki szerette volna kérni. Wawra Máté azt
javasolja, hogy a jelentkezést hosszabbítsák meg egy héttel, és ez esetben fel tud ajánlani egy
alaposan megtervezett promótálási tervet, amely segítségével több embert érnének el.
Osztényi Dóra azt kérdezi, hogy kevesebb ember esetén nem lehetne-e rövidebb idő alatt
megtartani a képzéseket. Layton Sandra szerint kevesebb idő alatt is lebonyolíthatnák a
képzéseket. Osztényi Dóra még felveti azt a szempontot is, hogy több fő szükséges a
csapatszellem kialakulásához, emiatt még átgondolja a döntést.

Layon Sandra beszámol arról, hogy előző hét szerdán részt vett egy EHÖK Elnökségi
ülésén Fejes Zsófia helyett, és egy szombati Gólyatábor megbeszélésen. Megosztja még, hogy
előző szerdán közzétették a NAPKAZY felújítási projekt felhívását, amire már 1 pályázat
beérkezett, emellett ki lett nyomtatva a Hallgatói Önkormányzat irodájába tervezett
születésnapi dekoráció.

Lillik Dóra arról számol be, hogy március 20-án Könczöl Luca és Kotroczó Evelin
részt vettek az EHKB ülésén, ahol az áprilisban megrendezésre kerülő Cultural Day kapcsán
tartottak megbeszélést. Felkérte utódját, azonban még válaszára vár. Részt vett egy
Gólyatábor megbeszélésen, és március 21-én meghirdetésre került a Mentorkör.

Tóth Dorottya Panna tegnap egy EHÖK rendezvényes ülésen részt, továbbá felkérte
utódját, aki elfogadta a felkérést.

Wawra Máté azt osztja meg, hogy folyamatosan mentek ki posztok, zajlott a
plakátolás, továbbá Tóth Huba jelezte, hogy az első #mediagroup képzés megtartására felkért
személy elfogadta a felkérést, így április elejére tervezik megtartani az első alkalmat.
Megnézte a közösségi oldalak elmúlt időszakhoz tartozó statisztikáit, többek között az elérés
terén, és a delegált jelentkezés kapcsán még egy hetet várna, emellett a Mentor Körnér is
figyelné az aktivitást. Elmondja még, hogy a jövő hét folyamán megnézi, hogy az újítások
befolyásolják-e a jelentkezést, és majd ezzel kapcsolatban konzultálni fog Tóth Hubával is.

Czingráber Péter megosztja, hogy egyeztették a MU Színházzal a Verses Est
időpontját, ami április 17-én kerül megrendezésre. Az esemény promó posztját Csipke Ágnes
főszerkesztőhelyettes fogja elkészíteni, és majd Dobi Hannának továbbítják. Mindezek
mellett 2 vers javításával foglalkozott, amelyek közül az egyiket publikálták.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy Layton Sandra részt vett helyette az előző heti
EHÖK Elnökségi ülésen, emellett bejelentésre kerültek az EHÖK Elnök indulók, akik közül
az egyik jelölttel a mai nap folyamán tartott megbeszélést. A mai nap részt vett egy Vezetői
Értekezleten és egy megbeszélésen az Informatikai Karral, ezenkívül lefoglalták a 29-es tábor
helyszínét, és részt vett a Küldöttgyűlésen is.
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3. Egyebek

Czingráber Péter megosztja, hogy ő képviseli a pszichológia alapszak hallgatóit a
mintaterv módosításával foglalkozó ülésen, és szívesen fogad javaslatokat azzal kapcsolatban,
hogy mit képviseljen. Fejes Zsófia két fontos irányt emel ki: kevés kredit esetén az elsőéves
hallgatókat is lehetne bátorítani a viselkedéselemzés készségtárgyak felvételére, illetve a
Tanulási, kommunikációs készségfejlesztés óra anyagába érdemes lenne beépíteni a
pszichológussá válás folyamatát. Deák Barbara szerint akár a Bevezetés a pszichológiába
kurzus során is hasznos lenne ennek menetét elmagyarázni. Layton Sandra a kurzusok
egységesítésének fontosságát hangsúlyozza. Lillik Dóra szerint érdemes lenne a külföldi
egyetemek tanrendjeit is figyelembe venni, valamint felveti egy egy projekt készítéssel
foglalkozó kurzus ötletét, ami elősegítené a hallgatók gyakorlati tapasztalatszerzését. Szántó
Lili a szigorlatokhoz kapcsolódó gyakorlatok során nyomatékosítja az egységesítés
jelentőségét annak érdekében, hogy egységes anyag kerüljön leadásra. Wawra Máté azt
javasolja, hogy a Tanulási, kommunikációs készségfejlesztés kurzus keretein belül érdemes
lenne több hangsúlyt fektetni a csoportmunkákhoz kapcsolódó kommunikációs készségek
fejlesztésére.

Layton Sandra beszámol az Izabella utcai épület büfésével folytatott megbeszélés
eredményeiről. A büfé üzemeltetője felajánlott két időpontot, illetve megmutatta, hogy az
eseményeknél milyen eszközöket lehet igénybe venni.

Fejes Zsófia megosztja, hogy a külföldi hallgatók elszállásolására a kollégiumokat
lehet mozgósítani.

Fejes Zsófia elmondja, hogy Németh Fannival arra jutottak, hogy az egynapos
csapatépítő programot májusban terveznék megtartani. Azt kérdezi a jelenlévőktől, hogy
kinek mikor lenne jó. Az időpont kapcsán még egyeztet Németh Fannival és a helyszínnel.

Fejes Zsófia beszámol arról, hogy a Diplomaosztó ünnepség július 29. és 31. között
kerül megrendezésre.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:45 perckor lezárja.

Budapest, 2024. március 26.

Fejes Zsófia Szóráth Blanka
elnök tag

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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